



English Version

Policy Name:	Sustainability Graduate Enhancement Policy - Health Professions.
--------------	---

▪ **Policy Information:**

Code:	PS_11_SDG03_1
Issue date:	2018
Revision, Date:	V05, 2025
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	1
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to enhancing the skills and knowledge of graduates in health professions through curricula that adopt sustainability principles, instilling these values in students, and preparing graduates to practice their professions in environmentally and socially responsible ways that contribute to sustainable health.

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Strengthen education in health professions in alignment with sustainability principles.
2.	Prepare graduates with the competency to work in the health field using sustainable and community-focused approaches.
3.	Support educational and training programs that instill sustainability concepts in health professions.

▪ **Related procedures:**

1.	Graduate Tracking in Health Professions Procedure
----	---

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Proportion of Graduates in Health Professions
----	---

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Further develop health profession curricula to incorporate more aspects of sustainability.
2.	Provide workshops and practical training to enhance students' awareness of the importance of sustainability in their professional fields.
3.	Establish partnerships with health institutions to provide specialized training opportunities in sustainable health practices.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة تعزيز الخريجين في مجالات الاستدامة - التخصصات الصحية
-------------	--

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_11_SDG03_1
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V05, 2025
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	1
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتعزيز مهارات ومعرفة الخريجين في التخصصات الصحية من خلال مناهج دراسية تبنى مبادئ الاستدامة وتغرس فيها في طلبة الجامعة، وإعداد خريجين قادرين على ممارسة مهنتهم بطرق تراعي البعد البيئي والاجتماعي وتسهم في تحقيق الاستدامة الصحية.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

1.	تعزيز التعليم في التخصصات الصحية بما يتوافق مع مبادئ الاستدامة.
2.	إعداد خريجين يمتلكون الكفاءة للعمل في المجال الصحي بأساليب مستدامة ومجتمعية.
3.	دعم برامج تعليمية وتدريبية تغرس مفاهيم الاستدامة في المهن الصحية.

الإجراءات المرتبطة:

1.	إجراء تتبع الخريجين في التخصصات الصحية
----	--

مؤشرات الأداء:

1.	نسبة الخريجين في المجالات الصحية
----	----------------------------------

توصيات آخر مراجعة:

1.	تطوير المناهج الدراسية للتخصصات الصحية لتشمل جوانب الاستدامة بشكل أكبر.
2.	تقديم ورش عمل وتدريبات عملية لتعزيز وعي الطلاب حول أهمية الاستدامة في مجالاتهم المهنية.
3.	إقامة شراكات مع مؤسسات صحية لتوفير فرص تدريبية متخصصة في الاستدامة الصحية المتخصصة.